

# Sharing by Awardees

# 獲獎者心聲



Mr Syed Uzair Asad, Davis  
黃智勇先生

By joining the two-day conference, Artificial Intelligence in Financial Services 2020, held in London, I fully appreciated the economic benefits that artificial intelligence (AI) can bring to the banking industry in Hong Kong. Making use of my knowledge, I hope to facilitate AI applications in banking operations.

從為期兩天的倫敦交流中，我深深體會到人工智能可以為香港銀行業帶來的經濟效益，亦希望利用新知識去幫助銀行在人工智能上的應用。



Providing an exchange platform for the participants, the Hong Kong Fintech Week highlighted the role of technology in the development of the financial world through the sharing by successful entrepreneurs and senior executives of financial institutions.

金融科技周為參與者提供極佳的交流平台，透過成功企業家及金融機構高管進行分享，了解環球金融機構在虛擬科技上之發展。



Mr Chan Ming Kit  
陳明傑先生



The Annual Banking Conference 2019 highlighted the emerging opportunities and challenges brought by digitalisation and virtual banking and how these trends are reshaping the banking ecosystem. It was a rewarding experience in learning about the insights of speakers from the banking, Fintech and regulatory sectors.

香港銀行家峰會 2019 強調數碼化與虛擬銀行為銀行業帶來前所未見的機遇與挑戰。有機會參與今次活動，並與來自銀行界、金融科技和監管界別講者分享交流，的確是一個寶貴的經驗。



Ms Chan Nga Wun, Vanessa  
陳雅媛女士



Mr Hui Sai Yeung, Jeffrey  
許世揚先生

Fintech is rapidly revolutionising the banking sector. Digital transformation will further solidify the role of banking as a positive contributor to economic growth.

金融科技，不再是銀行業發展的終點，而是里程碑。蛻變，是現在，也是未來，生生不息，銀行業在不斷演進，使其社會百業之母的角色，更加鞏固。



Mr Wong Po Lun, Nathan  
黃寶麟先生

Featuring the latest policy direction from the Hong Kong Monetary Authority and exchange between traditional banks and virtual banks, the Annual Banking Conference 2019 equipped me with new knowledge in Fintech and opportunities in the Greater Bay Area.

香港銀行家峰會 2019 既有金管局闡釋最新政策動向，又有虛擬銀行和傳統銀行對話交流，讓我洞悉金融科技创新及大灣區機遇。



I am glad to work in the dynamic banking industry and be able to witness the development and benefits as a result of innovation and transformation. Lifelong learning is always the key to success.

我很高興在銀行業服務，有機會見證業界在不斷創新和蛻變中的發展和進步，終身學習永遠是成功的關鍵。



Ms Wong Wai Ching  
黃慧貞女士